
 
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   
  

13.11.2023  
 
 
Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Dostál, Přibyla, Janovič, Jakubička, Plesník, 
Pernica, Matyska, Konečná  
  
 
Informace od ředitele ÚVT:  

 Dne 20.11. proběhne prezentace "AI v administrativě" na RMU. Prezentace bude 
rovněž představena v rámci Colloquim (byť bude méně technická, než je obvyklé), 
případně na Radě pro IT atp.  

 21.11. proběhne Mezinárodní hodnocení vědeckého výstupu ÚVT  
 22.11. se uskuteční Rada pro IT – případná témata zaslat řediteli co nejdříve. Úkol 

z minula – zjistit možnost nákupu licencí ChatGPT končí odpovědí, že bude časem 
dostupná ChatGPT Enterprise verze, ale zatím ji není možné objednat a ani nejsou 
známy ceny.  

 Tento týden budeme projednávat s prorektorem Polčákem pravidla přístupu k 
dokumentům zaměstnanců MU v případě, že nejsou dostupní (zdravotní 
indispozice apod.)  

 13.12. se uskuteční diskuse s vedením MU na téma Open Science a též Vědecká 
rada ÚVT  

 Informace k rezervaci zasedaček na Gotexu bude uveřejněna v Newsletteru a 
bude komunikována interním kanálem.   

  
Zástupce ředitele pro vědu a výzkum  

 Krátce informoval o přípravě Evaluace ÚVT konané dne 22.11.2023  
 Požádal o dodání podkladů pro odměny za motivační program do konce listopadu  

  
Informace od divizních:  
  
DITS  

 Projekt Datalake pro provozní data (ELK) - ukončena první fáze, úspěšně 
obhájena před FR Cesnet. Zahájení druhé fáze. Poděkování patří celému 
realizačnímu týmu. Navazující projekt na FR Cesnet byl schválen.  

 Příprava na migraci em.muni.cz do webhostingového systému cPanel  
 Pokračují práce na upgrade přístupových systémů  
 V úterý 14.11.2024 od 21:00 hod. proběhne odstávka systému cPanel. Jedná se o 

upgrade operačního systému  
 Proběhl nákup audiovizuálního systému pro konference "Teams rooms". Instalace 

proběhne do zasedačky G107. Momentálně se připravují návody a komunikace  
 Probíhá implementace SafeQ tiskového systému do jednotného přihlášení MU. Z 

toho důvodu jsou ještě nové tiskárny Konica Minolta nedostupné  
 Finalizují se nefunkční požadavky a hodnotící kritéria pro VŘ EPIS  

  
CERIT SC  

 RSVP EOSK se posouvá na leden 2024  
 Finalizuje se upgrade přístupových systémů  



  

DIS  
 Byla spuštěna nová sekce Vzdělávání pro celý život 

(https://www.muni.cz/uchazeci/vzdelavani-po-cely-zivot) na webu muni.cz. 
Aktuálně probíhá diskuse ohledně plnění obsahu (nabídka kurzu fakult).   

 DWH: V INETu je připravena aplikace pro správu oprávnění na datové sady. Dále 
probíhá čištění dat z ekonomické a personální oblasti a jejich porovnání vůči 
existujícím sestavám v EIS a PaMS.  

 Rozhraní na Komerční banku: Nově jsou zpracovávány transakce z EUR účtu MU 
u KB.  

 Inventarizace majetku: Navrhované téma na setkání s tajemníky – obnova čteček 
(staré modely nebudou podporovány). Problém zejména u velkých HS s velkým 
počtem zařízení na snímaní čárového kódu.  

 Dovolená – dotaz na postup pro převod dovolené do dalšího roku – Michal Pernica 
zajistí odpověď co možná nejdříve.  

  
PED  

 Odměny – byly zaslány celkové částky na jednotlivé divize a nyní probíhá 
rozdělování na jednotlivé týmy, tajemník postupně rozeslal podklady divizním.  

 Požadavky na výplatu stipendií je potřeba zaslat na pribyla@ics.muni.cz nejpozději 
do 20.11.2023.  

  
HR   

  Úkol do příštího zasedání kolegia – odpovědět na otázky z jednání Rozšířeného 
kolegia  

  
DITI  

 Překopnutí kabelu na BVV – stavební firmy způsobily 2 škody, na místě pouze 
provizorní oprava. Bude potřeba oprava překopnutí i zlomu, přeložka bude až 
následně. Vzniklou škodu budeme uplatňovat na obou firmách.  

 Probíhá příprava na stěhování starých sálů v areálu Botanická do nových prostor. 
Namísto využití prostor A511 nově zvažována možnost využití B103. Součástí 
přípravy je aktuálně i revize smluvních vztahů mezi MU a Cesnet.  

 Dokončeno stěhování telefonní ústředny MU z FI na FF. Kolegium ředitele tímto 
vyslovuje poděkování všem, kteří se na přípravě a následném bezvýpadkovém 
přesunu podíleli. Aktuálně bude následovat přepojení všech lokalit na tuto 
přesunutou ústřednu MU.   

 Příprava přesunu aplikace "MUNI pomáhá" z DITI na DIS  
 Příprava a nápočet odměn na jednotlivá oddělení divize  

  
DKSD  

 Došlo k porušení ochrany osobních údajů směrem k zaměstnancům ÚVT, čeká se 
na oficiální rozhodnutí pověřenkyně, jaký bude další postup. Připravujeme co 
nejrychlejší postup výměny karet, neboť dlouhodobá rizika spojená s dalším 
používáním karet, jejichž čísla čipů unikla, výrazně převyšují náklady na výměnu 
(cca 40 tisíc Kč).  

 Byli jsme oslovení Nemocnicí Třebíč s návrhem na spolupráci při sestavení 
dlouhodobého plánu testování nemocničního prostředí s ohledem na splnění 
vyhlášky č. 82/2018 Sb. a požadavků nového ZoKB.  



  

Pokračování realizace cvičných phishingových kampaní na jednotlivých HS. Pro 
HS na MU je možné objednávat testy (aktuálně termíny cca v Q2 2024). 
Zvažujeme druhý test na pracovištích, aby bylo možné zjistit, zda se situace 
zlepšila (zda testy fungují jako edukace uživatelů) nebo nikoliv a bude potřeba 
nastavit techničtější řešení. O této aktivitě chceme dát přehled na evaluaci ÚVT 
před vedením MU v lednu 2024.  

 Aktuálně vstupujeme do fáze finalizace projektů a příprav průběžných či 
závěrečných zpráv o stavu jejich realizace (projekty NPO, CRP, TAČR, BV MVČR 
atd.)  

 Finalizace veškerých příprav pro započetí realizace společného projektu VVŠ v 
rámci Fondu rozvoje CESNET v roce 2024 – "Návrh a implementace nástroje pro 
podporu řízení kybernetické a informační bezpečnosti v organizaci"  

 Příprava a nápočet odměn na jednotlivá oddělení divize  
  
Různé  

 Probíhá průběžné setkávání a diskuse nad definicí jednotlivých oblastí v rámci 
budoucí sekce IT provozu a vývoje, vč. nové struktury ICS. Aktuálně proběhla již 3 
půldenní setkání, v plánu další 2 do konce roku. Těchto setkání se pravidelně 
účastní T. Plesník, M. Jakubička, A. Kolovratník, D. Tovarňák a P. Velan  
o V rámci těchto aktivit dochází také k postupnému předávání informací a 

podkladů k DITS od F. Janoviče  
 Aktuálně dokončeno druhé kolo pohovorů na pozici IT Delivery manager  
 Příprava VŘ na nového vedoucího týmu CSS jakožto náhradu za A. Kolovratníka  
 Dne 6.12. proběhne v klubu ÚVT Mikulášská besídka. Srdečně zveme všechny 

děti a vnoučata zaměstnanců. Prosíme o vyplnění registrace, která bude rozeslána 
všem zaměstnancům v pondělí 21.11.   

  
  
  
 
 
Zapsala: Ludmila Konečná  
  
  
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU      
  
 
  
  
  
  
 


